

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 85

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 85

1951

I. Nos. 1142-1146

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 6 April 1951 to 9 April 1951*

	<i>Page</i>
No. 1142. Poland and Czechoslovakia :	
Convention concerning the protection of agricultural plants from pests and diseases. Signed at Prague, on 22 January 1949	3
 No. 1143. Poland and Romania :	
Treaty of Friendship, Co-operation and Mutual Assistance. Signed at Bucharest, on 26 January 1949	21
 No. 1144. Denmark and Hungary :	
Payments Agreement. Signed at Budapest, on 17 January 1948, and at Copenhagen, on 24 February 1948. Additional Protocol to the above-mentioned Agreement. Signed at Copenhagen, on 10 February 1951	35
 No. 1145. Denmark and Hungary :	
Agreement on the exchange of goods. Signed at Copenhagen, on 10 February 1951	49
 No. 1146. Poland and Czechoslovakia :	
Convention for ensuring economic co-operation (with annexes). Signed at Prague, on 4 July 1947	62

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 85

1951

I. Nos 1142-1146

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 6 avril 1951 au 9 avril 1951*

	<i>Pages</i>
N° 1142. Pologne et Tchécoslovaquie :	
Convention concernant la protection des plantes agricoles contre les parasites et les maladies. Signée à Prague, le 22 janvier 1949	3
N° 1143. Pologne et Roumanie :	
Traité d'amitié, de coopération et d'assistance mutuelle. Signé à Bucarest, le 26 janvier 1949	21
N° 1144. Danemark et Hongrie :	
Accord de paiements. Signé à Budapest, le 17 janvier 1948, et à Copenhague, le 24 février 1948.	
Protocole additionnel à l'Accord susmentionné. Signé à Copenhague, le 10 février 1951	35
N° 1145. Danemark et Hongrie :	
Accord concernant les échanges de marchandises. Signé à Copenhague, le 10 février 1951	49
N° 1146. Pologne et Tchécoslovaquie :	
Convention sur les moyens d'assurer la coopération économique (avec annexes). Signée à Prague, le 4 juillet 1947	63

ANNEX A. *Ratifications, accessions, prorogations, etc., concerning treaties and international agreements registered with the Secretariat of the United Nations* *Page*

No. 794. **Inter-Dominion Agreement, between the Government of India and the Government of Pakistan, on the canal water dispute between East and West Punjab. Signed at New Delhi, on 4 May 1948:**

Termination by Pakistan	356
Note	357

ANNEXE A. *Ratifications, adhésions, prorogations, etc., concernant des traités et accords internationaux enregistrés au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

Pages

N° 794. Accord intergouvernemental entre le Gouvernement de l'Inde et le Gouvernement du Pakistan relatif au différend entre le Pendjab occidental et le Pendjab oriental au sujet des eaux de certains canaux. Signé à New-Delhi, le 4 mai 1948:

Extinction par le Pakistan	356
Note	357